
Sunndal kommune    

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Økonomi- og planutvalget 
Møtested: Formannskapssalen, Sunndal rådhus 

Dato: 14.03.2017 

Tidspunkt: 10:00 – 15:00 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Varaordfører AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Malene Aaram Vike Medlem AP 
Trygve Stavik Medlem AP 
Erling Outzen Medlem SV 
Stig Rune Andreassen Medlem FRP 
Synnøve Helland (perm. fra kl. 12.00) Medlem SP 
Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Tone Hustad Medlem H 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Anisa Ali Aden Bjørn Flemmen Steinland AP 
Arne Christen Drøpping Tone Hustad KRF 
Einar Mo (fra kl. 11.45) Synnøve Helland (permisjon)  

 
  



 
Merknader 

 

Til dagsorden: 

- Tillegg til dagsorden: Etter at møteinnkallinga ble sendt ut, ble det gjort avtale med Egil 
Thorsen om å informere om bygdeutviklingsprosjektet på Gjøra.  Dette er satt opp 
under næringshalvtimen kl. 10.00 – 10.30.  

- Endring av saksrekkefølge: Representanten Synnøve Helland har søkt om permisjon fra 
kl. 12.00.  Hun har en sentral rolle i arbeidsgruppa for nytt regnskapssystem.  Sak 
25/17 ble derfor foreslått satt opp etter drøftings- og informasjonssak DIS 1/17.  Sak 
29/17 ble tatt opp til behandling rett etter lunsj på grunn av hensynet til publikum, 
som hadde møtt opp i saken.  
Utvalget ga sin tilslutning til dette.   

 

I. Næringshalvtimen: 
- Egil Thorsen og Leif Larsen fra Gjøra Bygdeutvikling informerte om 

bygdeutviklingsprosjektet «Visit Waterfalls». 
 

II. Orienteringssak: 
 Orientering om kurs/konferansen: 

- Ordføreren orienterte om at han sammen med varaordfører Janne Merete 
Rimstad Seljebø og Malene Aaram Vike har deltatt på kurs i styrearbeid og 
strategisk eierskap. 

- Representanten Jørgen Singsdal orienterte om at han har deltatt på KS’ 
strategikonferanse i Molde. 

 

Habilitetsvurderinger: 

- Representanten Malene Aaram Vike ble erklært inhabil i sak 36/17 med bakgrunn i at 
hun er grunneier i Øksendal og berørt av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav 
a). 

 

Permisjoner: 

- Representanten Synnøve Helland, SP, fikk innvilget permisjon fra kl. 12.00 og deltok 
under næringshalvtimen, behandlingen av drøftings- og informasjonssak 1/17 og sak 
25/17, som ble flyttet fram på sakslista. 

 

Oppmøte: 

- Vararepresentant Einar Mo, SP, var innkalt på forhånd som vara for Synnøve Helland, 
som fikk innvilga permisjon fra kl. 12.00, og deltok fra og med sak 22/17 (ikke sak 25/17, 
se over). 

  



 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 

Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 

Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under behandlingen av drøftings- og 
informasjonssak 1/17 og sak 22/17, 25/17 

Anne Guri Aase Plansjef – deltok under behandlingen av sak 22/17 – 36/17 og 
gjennomgangen av referatsakene 

Marit Ingrid Erstad Plankonsulent – deltok under behandlingen i sak 29/17, 34/17 og 35/17 

Bjørn Sæther Miljøvernrådgiver – deltok under behandlingen av sak 28/17 og 30/17 

Ester Aalbu Eriksen Næringsrådgiver – deltok under behandlingen av sak 36/17 

 
Møteprotokollen er ført av: 

______________________ 

Brit H. Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
Janne Merete Rimstad Seljebø      Ståle Refstie          Jørgen Singsdal 
              ordfører 
  



 

Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

 Saker til drøfting/informasjon   

DIS 1/17 Budsjettrammer 2018-2021 og prosess - Drøftingssak  2017/491 

  

Saker til behandling 

  

PS 22/17 Presisering av budsjettvedtaket 2017  2017/26 

PS 23/17 Rebudsjettering - investeringer - fra 2016 til 2017  2017/26 

PS 24/17 Utskifting av renovasjonsbil  2017/485 

PS 25/17 Forslag til nytt system for regnskaps- og 
aktivitetsrapportering - foreløpig forslag 

 2016/14906 

PS 26/17 Strategi 2017-2020 - Orkide - Nordmøre regionråd  2017/498 

PS 27/17 Investeringsprogram for fylkesveger 2017-2023 - 
Uttale fra Sunndal kommune 

 2016/15423 

PS 28/17 Uttale fra Sunndal kommune om nasjonalt deponi av 
farlig avfall på Raudsand i Nesset kommune 

 2016/15114 

PS 29/17 Sunndalsøra sentrum - tidsbegrenset parkering - 
vurdering av merknader og godkjenning av 
oversiktsplan 

 2016/16768 

PS 30/17 Reguleringsplan for næringsareal Gjøra, 1. gangs 
behandling 

 2016/15214 

PS 31/17 Behandling av dispensasjon fra forbud mot tiltak 
nærmere sjø enn 100 meter 

 2017/14 

PS 32/17 Behandling av dispensasjon fra LNF-område i 
kommuneplan 

 2017/340 

PS 33/17 Behandling av dispensasjon fra arealformålet i 
reguleringsplan 

 2017/199 

PS 34/17 Gnr. 49, bnr. 35, skole- og idrettsparken I - festegrunn 
- godkjenning av avtale om regulering av festeavgift 

 2016/16914 

PS 35/17 Gnr. 49, bnr. 45, Skjøllandbakkan - innløsning av 
festegrunn m.v. - godkjenning av avtale om regulering 
av festeavgift/sluttoppgjør 

 2016/16899 

PS 36/17 Fiskerettighetshavere i Drivavassdraget - søknad om 
tilskudd til fangstrapporteringssystem 

 2017/267 



  

Referatsaker 

  

RS 7/17 Offentlig støtte til nærbutikken på Ålvundeid  2010/2301 

RS 8/17 Reguleringsplan for Børsetlauvet - mindre endring for 
område F2 og F3 - avslutning av planarbeidet 

 2016/14594 

RS 9/17 Foreløpig svar - Aursjøvegen AS, lovlighetskontroll  2016/16439 

RS 10/17 Habilitetsvurdering av mellomleder som er medlem 
av kommunens teknikk-, miljø- og kulturutvalg 

 2017/88 

  

Referatsaker - administrative vedtak 

  

RD 1/17 Søknad om tilskudd fra Næringsfondet til 
bedriftsutvikling - IN2IT International Dance Festival 
2017 - vedtak 

 2017/393 

RD 2/17 Søknad om tilskudd fra Næringsfondet til 
bedriftsutvikling - SNF Handelsforum 2017 - vedtak 

 2017/397 

RD 3/17 Søknad om tilskudd fra Næringsfondet til 
bedriftsutvikling - SIL Fotball Hydro Cup 2017 - vedtak 

 2017/398 

RD 4/17 Søknad om tilskudd fra Næringsfondet til 
bedriftsutvikling - Ødegårds supply AS - vedtak 

 2017/399 

RD 5/17 Søknad om tilskudd fra Næringsfondet til 
bedriftsutvikling - Kvervil'n AS - vedtak 

 2017/451 

 
 

  



Saker til drøfting/informasjon 

DIS 1/17 Budsjettrammer 2018-2021 og prosess - Drøftingssak 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram for drøfting. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Rådmann Randi Dyrnes og økonomisjef Andra Fivelstad orienterte innledningsvis om prosess, 
rammer og omstillingsbehov. 

 

Ordføreren la fram følgende forslag til vedtak: 

«Økonomi- og planutvalget tar prosess og foreløpige rammer for budsjett 2018 og økonomiplan 
2019-2021 til etterretning. 

KOSTRA-opplæring tilbys folkevalgte som ønsker det i forbindelse med administrasjonens 
opplæring.» 

  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til forslaget. 

 
 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget tar prosess og foreløpige rammer for budsjett 2018 og økonomiplan 
2019-2021 til etterretning. 

KOSTRA-opplæring tilbys folkevalgte som ønsker det i forbindelse med administrasjonens 
opplæring. 

 
 

 
  



Saker til behandling 

 

PS 22/17 Presisering av budsjettvedtaket 2017 
Rådmannens innstilling 

Skolehageprosjektet på Flatvad endrer navn til Skolehageprosjektet. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Skolehageprosjektet på Flatvad endrer navn til Skolehageprosjektet. 

 
 

 

PS 23/17 Rebudsjettering - investeringer - fra 2016 til 2017 
Rådmannens innstilling 

Investeringsbudsjett 2017 reguleres med gjenværende bevilgninger fra investeringsbudsjett 
2016, i henhold til vedlagte lister. Tilsvarende regulering foretas også for finansieringen, som 
skjer i henhold til opprinnelig finansieringsplan knyttet til ubrukte lånemidler.  
Sum overføring av bevilgning fra 2016 til 2017: 

Kommunalteknisk tjeneste   kr   16 713 387 
Eiendomstjenesten    kr          85 295 
Andre tjenester, ansvar 0110-0520 kr       -966 000 

 Startlån     kr     1 221 644 
 

 SUM, avrundet til     kr   17 054 000  
Økt bruk av lån i 2017, avrundet til  kr   17 054 000 
Økt bruk av lån er inkludert ubrukte lånemidler fra 2016 med kr 7 469 000 for ordinær 
investeringsaktivitet og kr 1 221 644 for Startlån. Differansen blir økning av årets 
låneopptak. 
 

I tillegg til listene kommer ubrukte lånemidler Startlån. Ved utgangen av 2016 var det  
kr 1 221 644 i ubrukte lånemidler, fra Startlån (konto 291000802). 
Midlene går til å øke bevilgningen for Startlån, konto 05200 utlån med kr 1 221 644. 
Finansieringen er bruk av lån konto 09100 bruk av lån med samme beløp.  
 
Rådmannen får fullmakt til å flytte bevilgninger fra et prosjektnummer til et annet i de 
tilfeller det er opprettet/brukt flere prosjektnummer på samme prosjektet.  
 

 



Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Økonomisjef Andrea Fivelstad ba om å få legge til beløp for låneopptaket i innstillingen.  Utvalget 
ga sin tilslutning til dette. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen med ovennevnte tillegget. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Investeringsbudsjett 2017 reguleres med gjenværende bevilgninger fra investeringsbudsjett 2016, i 
henhold til vedlagte lister. Tilsvarende regulering foretas også for finansieringen, som skjer i henhold 
til opprinnelig finansieringsplan knyttet til ubrukte lånemidler.  

Sum overføring av bevilgning fra 2016 til 2017: 

Kommunalteknisk tjeneste   kr   16 713 387 

Eiendomstjenesten    kr          85 295 

Andre tjenester, ansvar 0110-0520 kr       -966 000 
 Startlån     kr     1 221 644 

 
 SUM, avrundet til     kr   17 054 000  

Økt bruk av lån i 2017, avrundet til  kr   17 054 000 

 

Økt bruk av lån er inkludert ubrukte lånemidler fra 2016 med kr 7 469 000 for ordinær 
investeringsaktivitet og kr 1 221 644 for Startlån. Differansen blir økning av årets låneopptak 
med kr 8 364 000. 

 
I tillegg til listene kommer ubrukte lånemidler Startlån. Ved utgangen av 2016 var det  
kr 1 221 644 i ubrukte lånemidler, fra Startlån (konto 291000802). 

Midlene går til å øke bevilgningen for Startlån, konto 05200 utlån med kr 1 221 644. Finansieringen 
er bruk av lån konto 09100 bruk av lån med samme beløp.  
 
Rådmannen får fullmakt til å flytte bevilgninger fra et prosjektnummer til et annet i de tilfeller det 
er opprettet/brukt flere prosjektnummer på samme prosjektet.  
 

 
 

PS 24/17 Utskifting av renovasjonsbil 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar utskifting av renovasjonsbil, Volvo FM11 – 2010-mod. 
Finansiering konto 09100 bruk av lån, ansvar 0910 bruk av lån, tjeneste 8700, prosjektnummer 
0630 ny renovasjonsbil, kr. 2,0 mill. 

Kostnaden dekkes inn over selvkostregnskapet for renovasjon. 

 



Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar utskifting av renovasjonsbil, Volvo FM11 – 2010-mod. 
Finansiering konto 09100 bruk av lån, ansvar 0910 bruk av lån, tjeneste 8700, prosjektnummer 
0630 ny renovasjonsbil, kr. 2,0 mill. 

Kostnaden dekkes inn over selvkostregnskapet for renovasjon. 
 

 

PS 25/17 Forslag til nytt system for regnskaps- og aktivitetsrapportering - 
foreløpig forslag 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram til diskusjon 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Representanten Synnøve Helland, leder i arbeidsgruppa, orienterte innledningsvis. 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende forslag til vedtak: 

«Økonomi- og planutvalget slutter seg til det foreslåtte nye systemet for regnskapsrapportering. 

Når det gjelder forslag til ny aktivitetsrapportering, ønsker utvalget alternativet med ny 
struktur/layout og en ytterligere innstramming av dagens aktivitetsrapportering (fargekoding).» 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak 

Økonomi- og planutvalget slutter seg til det foreslåtte nye systemet for regnskapsrapportering. 

Når det gjelder forslag til ny aktivitetsrapportering, ønsker utvalget alternativet med ny 
struktur/layout og en ytterligere innstramming av dagens aktivitetsrapportering (fargekoding). 
 

 

PS 26/17 Strategi 2017-2020 - Orkide - Nordmøre regionråd 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget gir sin tilslutning til Orkide – Nordmøre regionråd sin strategi med 
følgende innspill: 

1. Strategiens fire satsingsområder er dekkende for å møte utfordringsbildet de nærmeste 
årene. 



2. Nytt tiltak under satsingsområde 1: 
«Arbeide for god samhandling mellom regionene i fylket – Nordmøre, Romsdal og 
Sunnmøre – samt  i forhold til fylkeskommunen.» 

3. 2 nye tiltak under satsingsområde 3:  
«Utvikle Surnadal og Sunndal som delregionsenter og bli en regional vekstmotor på 
indre Nordmøre.» 
«Det er en målsetting å utnytte moderne teknologi for at felles kompetansemiljø skal 
kunne etableres med kompetente medarbeidere i flere kommuner.» 

4. Nytt tiltak under satsingsområde 4: 
«Arbeide for å sikre gjennomføring av Todalsfjordprosjektet.» 

5. Det er viktig med fortløpende avklaringer og forankringer i kommunen for at den 
skisserte rolleforståelsen skal fungere godt og være akseptabel. 

Det påpekes at Orkide sitt arbeid og strategi må sikres framdrift i perioden fram til 1.september 
2017. Sunndal kommune vil vurdere saken på nytt dersom de nødvendige avklaringer i forhold til 
regiontilknytning ikke er avklart innen 1.september 2017. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget gir sin tilslutning til Orkide – Nordmøre regionråd sin strategi med 
følgende innspill: 

1. Strategiens fire satsingsområder er dekkende for å møte utfordringsbildet de nærmeste 
årene. 

2. Nytt tiltak under satsingsområde 1: 
«Arbeide for god samhandling mellom regionene i fylket – Nordmøre, Romsdal og 
Sunnmøre – samt  i forhold til fylkeskommunen.» 

3. 2 nye tiltak under satsingsområde 3:  
«Utvikle Surnadal og Sunndal som delregionsenter og bli en regional vekstmotor på 
indre Nordmøre.» 
«Det er en målsetting å utnytte moderne teknologi for at felles kompetansemiljø skal 
kunne etableres med kompetente medarbeidere i flere kommuner.» 

4. Nytt tiltak under satsingsområde 4: 
«Arbeide for å sikre gjennomføring av Todalsfjordprosjektet.» 

5. Det er viktig med fortløpende avklaringer og forankringer i kommunen for at den 
skisserte rolleforståelsen skal fungere godt og være akseptabel. 

Det påpekes at Orkide sitt arbeid og strategi må sikres framdrift i perioden fram til 1.september 
2017. Sunndal kommune vil vurdere saken på nytt dersom de nødvendige avklaringer i forhold 
til regiontilknytning ikke er avklart innen 1.september 2017. 

 
 

 



PS 27/17 Investeringsprogram for fylkesveger 2017-2023 - Uttale fra Sunndal 
kommune 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget ber om at følgende blir tatt med i investeringsprogram for fylkesveger 
2017-2020: 

1. Todalsfjordprosjektet blir 1. prioritet over større utbyggingsprosjekt. 
2. Rv. 70 Elverhøybrua blir tatt inn på investeringsprogrammet og det blir avsatt midler til 

prosjektet i 2017-2023. 
3. Kryss fv. 62/Sunndal næringspark, investeringsmidler i 2018. En kostnadsdeling mellom 

fylkeskommunen, kommunen og Sunndal Næringseiendom AS er aktuelt.  
4. Trygg kryssing av rv. 70 Sunndalsvegen på toppen av Sandbrekka må prioriteres i 2017.  

 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Rådmann Randi Dyrnes endret sin innstilling punkt 4 til følgende: 

«Sunndal kommune er veldig tilfreds med at trygg kryssing av rv. 70 Sunndalsvegen på toppen 
av Sandbrekka er prioritert i 2017.» 

 

Innstillingen med rådmannens endring ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget ber om at følgende blir tatt med i investeringsprogram for fylkesveger 
2017-2020: 

1. Todalsfjordprosjektet blir 1. prioritet over større utbyggingsprosjekt. 
2. Rv. 70 Elverhøybrua blir tatt inn på investeringsprogrammet og det blir avsatt midler til 

prosjektet i 2017-2023. 
3. Kryss fv. 62/Sunndal næringspark, investeringsmidler i 2018. En kostnadsdeling mellom 

fylkeskommunen, kommunen og Sunndal Næringseiendom AS er aktuelt.  
Sunndal kommune er veldig tilfreds med at trygg kryssing av rv. 70 Sunndalsvegen på 
toppen av Sandbrekka er prioritert i 2017.  

 
 

 

PS 28/17 Uttale fra Sunndal kommune om nasjonalt deponi av farlig avfall på 
Raudsand i Nesset kommune 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommune har forståelse for at et nasjonalt deponi vil bidra til arbeidsplasser i Nesset 
kommune. Sunndal har likevel vanskelig for å se hvordan dette kan være et bærekraftig og godt 



miljøprosjekt med tanke på økte transportbehov og den potensielle risikoen for forurensing i 
Sunndalsfjorden.  

Sunndal kommune vil med dette be Klima- og miljødepartementet om å utrede mulighetene for 
at nyetablering av et nasjonalt deponi i nærheten av der avfallsproduksjon skjer i Norge.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Representanten Lusie Gjersvoll la fram følgende forslag til uttalelse fra AP og SV: 

«Sunndal kommune har forståelse for at et nasjonalt deponi vil bidra til arbeidsplasser i Nesset 
kommune. Sunndal har likevel vanskelig for å se hvordan dette kan være et bærekraftig og 
godt miljøprosjekt med tanke på økte transportbehov og den potensielle risikoen for 
forurensing i Sunndalsfjorden. 
Sunndal kommune er nærmeste nabo til Rausand, og fjordstrømmene går innover mot våre 
bygder Jordalsgrenda og Øksendalsøra samt kommunesenteret Sunndalsøra. Vi vil derfor be 
om at de videre konsekvensutredninger og planer spesielt belyser avfallsstrømmene (hvor 
avfall produseres og hvordan det må fraktes for deponering), risiko ved frakt langs hele de 
nødvendige transportrutene, risiko for nærområdene ved lokal transport og lossing av avfall, 
samt kvaliteten på grunnfjellet mht. sprekker og lekkasje i et gammelt gruveområde som har 
blitt utsatt for stor sprengningsaktivitet. Vi ber videre om et klimaregnskap mht. transport for 
ulike geografiske lokaliseringer av et nasjonalt deponi for farlig avfall. 
Sunndal kommune er skeptisk til prosjektet. Vi vil behandle konsekvensutredningen for 
deponiet grundig, og ta endelig stilling til saken når denne foreligger. 
 
Oversendes Klima- og miljødepartementet, Stortinget, Miljødirektoratet, Fylkesmannen i Møre 
og Romsdal og Møre og Romsdal fylkeskommune.» 
 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende forslag til uttalelse: 

«Sunndal kommune er positiv til at det lages et nasjonalt deponi på Raudsand. 

Vi er trygge på at byggingen og driften vil bli gjort på beste måte.  Vi er også trygge på at 
tilsynsmyndighetene vil se at alt går skikkelig for seg. 

Langs norskekysten og på veiene transporteres det i dag mye farlige stoffer på en trygg måte 
uten de store problemene.  Transport fra Raudsand vil også foregå på en trygg måte. 

I Sunndal, Nesset og Tingvoll er det mange sysselsatt med kraftproduksjon og kraftforedling.  
Kraftforedling er lønnsomt, men gir litt avfall.  Det blir mye mindre avfall i dag enn for en 
mannsalder siden. 

I Sunndal og Nesset har vi flere lønnsomme virksomheter som driver med materialgjenvinning 
avfallshåndtering og avfallstransport.  Et nytt deponi i fjell på Raudsand vi gi aktivitet i noe vi er 
flinke til.» 

 

VOTERING: 

Innstillingen og de fremlagte forslagene ble votert over separat og fikk følgende oppslutning: 

- Innstillingen fikk 0 stemmer. 
- Forslaget fra AP og SV fikk 10 stemmer. 
- Forslaget fra FrP fikk 1 stemme. 



Forslaget til uttalelse fra AP og SV ble vedtatt. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommune har forståelse for at et nasjonalt deponi vil bidra til arbeidsplasser i Nesset 
kommune. Sunndal har likevel vanskelig for å se hvordan dette kan være et bærekraftig og 
godt miljøprosjekt med tanke på økte transportbehov og den potensielle risikoen for 
forurensing i Sunndalsfjorden. 
Sunndal kommune er nærmeste nabo til Rausand, og fjordstrømmene går innover mot våre 
bygder Jordalsgrenda og Øksendalsøra samt kommunesenteret Sunndalsøra. Vi vil derfor be 
om at de videre konsekvensutredninger og planer spesielt belyser avfallsstrømmene (hvor 
avfall produseres og hvordan det må fraktes for deponering), risiko ved frakt langs hele de 
nødvendige transportrutene, risiko for nærområdene ved lokal transport og lossing av avfall, 
samt kvaliteten på grunnfjellet mht. sprekker og lekkasje i et gammelt gruveområde som har 
blitt utsatt for stor sprengningsaktivitet. Vi ber videre om et klimaregnskap mht. transport for 
ulike geografiske lokaliseringer av et nasjonalt deponi for farlig avfall. 
Sunndal kommune er skeptisk til prosjektet. Vi vil behandle konsekvensutredningen for 
deponiet grundig, og ta endelig stilling til saken når denne foreligger. 
 
Oversendes Klima- og miljødepartementet, Stortinget, Miljødirektoratet, Fylkesmannen i Møre 
og Romsdal og Møre og Romsdal fylkeskommune. 
 
 

 

PS 29/17 Sunndalsøra sentrum - tidsbegrenset parkering - vurdering av 
merknader og godkjenning av oversiktsplan 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget godkjenner planforslag for tidsbegrenset parkering på Sunndalsøra 
behandlet i økonomi- og planutvalget 29.11.2016 som sak 108/16, med følgende endringer: 

1. Kartet oppdateres for 10 av 18 parkeringsplasser i Olav Oksviks gate slik at de markeres 
som private parkeringsplasser uten tidsbegrensning. Plassene reserveres kvartal 24 
borettslag. 

2. Kartet rettes opp slik at Hydros parkeringsplasser nordvest for rundkjøringen markeres 
som private parkeringsplasser uten tidsbegrensning.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Plankonsulent Marit Ingrid Erstad orienterte om saken innledningsvis. 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende endringsforslag til punkt 1 i 
innstillinga: 

«Kartet oppdateres for 18 parkeringsplasser i Olav Oksviks gate, slik at de markeres som 
private parkeringsplasser uten tidsbegrensning.  Plassene reserveres kvartal 24 borettslag.» 



 

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø la fram følgende oversendelsesforslag fra AP og SV: 

«Parkeringsforhold «Meierikvartalet»: 

ØP ber om at administrasjonen utreder parkeringsbehov rundt øvre deler av Nordmørsveien. 
Området er i de senere årene fått et økt parkeringsbehov pga økt næringsvirksomhet i 
området og at Sunndal voksenopplæring har flyttet til området. 
Voksenopplæringa/innvandrertjenesten har over 200 elever og rundt 30 ansatte.  
I den forbindelse bør det vurderes om Ellefstolsgata kan reguleres til enveiskjøring og kunne 
brukes til «skråparkering» og om det er muligheter for å utvide området mellom eksisterende 
parkeringsplass ved «gammelbanken» og Hydro.  
ØP ønsker å få tilbake en sak om dette.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over forslaget fremmet av Stig Rune Andreassen, som ble satt opp imot 
innstillingens punkt 1.  Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over innstillingen med det vedtatte endringen, som ble enstemmig 
vedtatt. 

Til slutt ble det votert over oversendelsesforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette gjort slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget godkjenner planforslag for tidsbegrenset parkering på Sunndalsøra 
behandlet i økonomi- og planutvalget 29.11.2016 som sak 108/16, med følgende endringer: 

1. Kartet oppdateres for 18 parkeringsplasser i Olav Oksviks gate slik at de markeres som 
private parkeringsplasser uten tidsbegrensning. Plassene reserveres kvartal 24 
borettslag. 

2. Kartet rettes opp slik at Hydros parkeringsplasser nordvest for rundkjøringen markeres 
som private parkeringsplasser uten tidsbegrensning.  

 

Oversendelsesforslag: 

Parkeringsforhold «Meierikvartalet»: 

ØP ber om at administrasjonen utreder parkeringsbehov rundt øvre deler av Nordmørsveien. 
Området er i de senere årene fått et økt parkeringsbehov pga økt næringsvirksomhet i 
området og at Sunndal voksenopplæring har flyttet til området. 
Voksenopplæringa/innvandrertjenesten har over 200 elever og rundt 30 ansatte.  
I den forbindelse bør det vurderes om Ellefstolsgata kan reguleres til enveiskjøring og kunne 
brukes til «skråparkering» og om det er muligheter for å utvide området mellom eksisterende 
parkeringsplass ved «gammelbanken» og Hydro.  



ØP ønsker å få tilbake en sak om dette. 

 

 

PS 30/17 Reguleringsplan for næringsareal Gjøra, 1. gangs behandling 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget legger forslag til reguleringsplan næringsareal Gjøra ut til høring og 
offentlig ettersyn i henhold til § 12-10 i plan og bygningsloven. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget legger forslag til reguleringsplan næringsareal Gjøra ut til høring og 
offentlig ettersyn i henhold til § 12-10 i plan og bygningsloven. 

 
 

 

PS 31/17 Behandling av dispensasjon fra forbud mot tiltak nærmere sjø enn 100 
meter 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon til å 
fradele et areal på ca. 450 m2 fra gnr. 85, bnr. 1 til gnr. 85, bnr. 5 og 2.  

Hensynene bak forbudet mot tiltak nærmere sjø enn 100 meter, jf. pbl. §1-8 og bestemmelse 
2.a) i kommuneplan anses ikke å bli vesentlig tilsidesatt ved at dispensasjon blir innvilget i denne 
saken. Videre anses fordelen ved at søkers naust blir liggende på hans eiendom å være klart 
større enn ulempene.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon til å 
fradele et areal på ca. 450 m2 fra gnr. 85, bnr. 1 til gnr. 85, bnr. 5 og 2.  

Hensynene bak forbudet mot tiltak nærmere sjø enn 100 meter, jf. pbl. §1-8 og bestemmelse 
2.a) i kommuneplan anses ikke å bli vesentlig tilsidesatt ved at dispensasjon blir innvilget i denne 
saken. Videre anses fordelen ved at søkers naust blir liggende på hans eiendom å være klart 
større enn ulempene.  
 



 

PS 32/17 Behandling av dispensasjon fra LNF-område i kommuneplan 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon til å 
fradele to teiger, med et areal på henholdsvis 416 m2 og 92 m2, fra gnr. 15, bnr. 4 til gnr. 15, bnr. 
33. 

Hensynene bak arealformålet jf. plankartet i kommuneplanen anses ikke å bli vesentlig tilsidesatt 
ved at dispensasjon blir innvilget i denne saken. Videre anses fordelen ved å få sikrere veg å være 
klart større enn ulempen ved å avgi LNF-areal.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon til å 
fradele to teiger, med et areal på henholdsvis 416 m2 og 92 m2, fra gnr. 15, bnr. 4 til gnr. 15, bnr. 
33. 

Hensynene bak arealformålet jf. plankartet i kommuneplanen anses ikke å bli vesentlig tilsidesatt 
ved at dispensasjon blir innvilget i denne saken. Videre anses fordelen ved å få sikrere veg å være 
klart større enn ulempen ved å avgi LNF-areal.  
 

 

PS 33/17 Behandling av dispensasjon fra arealformålet i reguleringplan 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 19-2 gir økonomi og planutvalget ikke dispensasjon til 
å fradele et areal på ca. 260 m2. 

En dispensasjon fra arealformålet ikke vil ha noen vesentlig ulempe for friluftslivet i området, 
men det er prinsippet, ved å privatisere et avsatt friluftsområde, som kommunen mener er 
uheldig. Fylkesmannen fraråder en dispensasjon og fylkeskommunen tilråder at det bør gjøres 
en reguleringsendring i stedet. Når en direkte berørt statlig eller regional myndighet har uttalt 
seg negativt om dispensasjonssøknaden bør kommunen ikke dispensere fra planer, lovens 
bestemmelser om planer og forbudet i § 1-8, jf. § 19-2.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Representanten Trygve Stavik, AP, la fram følgende alternative forslag til innstillingens andre 
avsnitt: 

«ØP er i utgangspunktet positiv til dispensasjon til å fradele areal i denne saken.  
Vi mener at en dispensasjon ikke vil ha noen vesentlig ulempe for friluftslivet i området.  ØP 
mener likevel at det ikke er nødvendig å gi dispensasjon for mer areal enn strengt nødvendig.  



Saken sendes derfor tilbake til administrasjonen.  Hytteeier oppfordres om å søke om fradeling 
av et mindre areal begrenset til det nødvendige for at hytteeier får eie grunnen der terrassen 
er oppbygd.» 
 

VOTERING: 

- Det ble først votert over innstillingens første avsnitt, som ble enstemmig vedtatt. 
- Deretter ble det votert over innstillingens andre avsnitt som ble satt opp imot forslaget 

fremmet av Trygve Stavik.  Forslaget ble vedtatt med 8 mot 3 stemmer avgitt for 
innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette gjort slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 19-2 gir økonomi og planutvalget (ØP) ikke dispensasjon 
til å fradele et areal på ca. 260 m2. 

ØP er i utgangspunktet positiv til dispensasjon til å fradele areal i denne saken.  
Vi mener at en dispensasjon ikke vil ha noen vesentlig ulempe for friluftslivet i området. ØP 
mener likevel at det ikke er nødvendig å gi dispensasjon for mer areal enn strengt nødvendig.  
Saken sendes derfor tilbake til administrasjonen. Hytteeier oppfordres om å søke om fradeling 
av et mindre areal begrenset til det nødvendige for at hytteeier får eie grunnen der terrassen er 
oppbygd. 
 

 
 

PS 34/17 Gnr. 49, bnr. 35, skole- og idrettsparken I - festegrunn - godkjenning av 
avtale om regulering av festeavgift 
Rådmannens innstilling 

1. Økonomi- og planutvalget godkjenner avtale datert 31.01.2017 mellom Erik Sjøland og 
Sunndal kommune om regulering av festeavgift for perioden 2014-2024. Avtalen gir en 
årlig festeavgift på 1,50 kr pr. m² f.o.m. 01.07.2014 t.o.m. 01.07.2024, som gir en årlig 
utbetaling på 43 800 kr. I avtalen inngår også etterbetaling for 2014-2016.  

2. Totale utgifter på 108 334 kr belastes konto 11902 (festeavgift utgifter) ansvar 7472 
(festeavgift boligområder) tjeneste 3150 (boligbygging og fysiske bomiljøtiltak). 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 



1. Økonomi- og planutvalget godkjenner avtale datert 31.01.2017 mellom Erik Sjøland og 
Sunndal kommune om regulering av festeavgift for perioden 2014-2024. Avtalen gir en 
årlig festeavgift på 1,50 kr pr. m² f.o.m. 01.07.2014 t.o.m. 01.07.2024, som gir en årlig 
utbetaling på 43 800 kr. I avtalen inngår også etterbetaling for 2014-2016.  

2. Totale utgifter på 108 334 kr belastes konto 11902 (festeavgift utgifter) ansvar 7472 
(festeavgift boligområder) tjeneste 3150 (boligbygging og fysiske bomiljøtiltak). 

 

 
 

PS 35/17 Gnr. 49, bnr. 45, Skjøllandbakkan - innløsning av festegrunn m.v. - 
godkjenning av avtale om regulering av festeavgift/sluttoppgjør 
Rådmannens innstilling 

1. Økonomi- og planutvalget godkjenner avtale datert 31.01.2017 mellom Erik Sjøland og 
Sunndal kommune om regulering av festeavgift med etterbetaling for perioden 2006-
2016. Avtalen gir en årlig festeavgift på 6 kr pr. m² for bebyggbart område og 1,75 kr for 
ikke bebyggbart område.  

2. Totale utgifter, 159 535 kr, belastes konto 11902 (festeavgift utgifter) ansvar 7472 (feste-
avgift boligområder) tjeneste 3150 (boligbygging og fysiske bomiljøtiltak). 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

1. Økonomi- og planutvalget godkjenner avtale datert 31.01.2017 mellom Erik Sjøland og 
Sunndal kommune om regulering av festeavgift med etterbetaling for perioden 2006-
2016. Avtalen gir en årlig festeavgift på 6 kr pr. m² for bebyggbart område og 1,75 kr for 
ikke bebyggbart område.  

2. Totale utgifter, 159 535 kr, belastes konto 11902 (festeavgift utgifter) ansvar 7472 (feste-
avgift boligområder) tjeneste 3150 (boligbygging og fysiske bomiljøtiltak). 

 
 

 

PS 36/17 Fiskerettighetshavere i Drivavassdraget - søknad om tilskudd til 
fangstrapporteringssystem 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget bevilger et tilskudd på inntil kr 100 000 til rettighetshaverne i 
Drivavassdraget til delfinansiering av utvikling og implementering av et fangstrapporterings- og 
desinfiseringssystem i vassdraget.  

Siste halvpart av tilskuddet utbetales etterskuddsvis mot framlegging av dokumentasjon på at 
tiltakene er gjennomført.  



Tilskuddet dekkes over næringsfondet. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 14.03.2017  

Representanten Malene Aaram Vike, AP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at hun 
er grunneier og medlem i Øksendal vilt- og fiskelag.  Malene Aaram Vike ble erklært inhabil, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav a), og fratrådte under behandlingen. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget bevilger et tilskudd på inntil kr 100 000 til rettighetshaverne i 
Drivavassdraget til delfinansiering av utvikling og implementering av et fangstrapporterings- og 
desinfiseringssystem i vassdraget.  

Siste halvpart av tilskuddet utbetales etterskuddsvis mot framlegging av dokumentasjon på at 
tiltakene er gjennomført.  

Tilskuddet dekkes over næringsfondet. 

 
 

 


